



ENKÖPINGS BRIDGESÄLLSKAP
Protokoll från styrelsemöte 3 mars 2025, Nr 186

Närvarande: Robin Holmqvist, Ingrid Ekstrand, Håkan Lindh, Magnus Haeger, Peter Johansson och Anette Maretics samt Ping Huang 15.00-16.00

Frånvarande: Gun-Britt Bosell

Mötet inleds med att Ping Huang, representant från Upplands Bridgeförbund hälsar på oss. Hon informerar om att nuvarande rutersystemet kommer att förnyas till ruter 2. Supporten och uppdateringen av nuvarande ruter kommer att försvinna från Svenska Bridgeförbundet. Ruter 2 kommer ett företag att supporta och uppdatera, inte Svenska Bridgeförbundet. Göteborgs bridgeklubb har testat det nya systemet. Uppsala ska snart börja testa, sedan kommer mindre klubbar kunna testa det.

Styrelsen i Enköping kan konstatera att det endast är ett par som anmält sig till HCP 30+ simultan hos oss söndagen den 16 mars, trots att den varit anslagen på klubben och vår hemsida i många veckor. Vi konstaterar att det med största sannolikhet inte blir någon tävling hos oss.

Vi berättar om vilken verksamhet vi har i vår klubb och hur många speltillfällen vi har varje vecka samt kursverksamheten. Vi diskuterar hur vi, både och Uppsala och Enköping, ska få personer som gått kurs att fortsätta spela bridge. Vi berättar om att ni har en fyrmannaserie ”för nybörjarna” när det är klara med kursen.

§ 1 Föregående protokoll Föregående protokoll godkändes och lades till handlingarna.

§ 2 Kommentarer från föregående protokoll Robin fortsätter uppdatera nyckellistan.

§ 3 Kommande program Spelprogram för juni tar vi upp på nästa styrelsemöte.

KM singel blev en väldigt lyckad tävling med 20 personer.

Till KM par den 15 mars är det 10 par anmälda just nu. Då det även är kval till DM får Ingrid i uppdrag att lägga in alla 10 paren på Spader på Svensk bridge.

På Långfredagsbridgen den 18 april kommer Robin att vara ansvarig för tävlingen och Håkan tävlingsledare. Anette sätter upp inbjudan inom kort.

Styrelsen beslutar att vi i juni månad på onsdagskvällar ska prova något nytt. Vi som spelar på onsdagskvällar ska spela med en och samma person under de fyra speltillfällena. Detta ska ses som årets satsning på vidareutbildning och är ett försök att få fler att spela på onsdagskvällarna, där vi oftast numera är endast fyra bord. De tre bästa resultaten av de fyra tillfällena räknas ihop och det koras ett vinnarpar som sammanlagt varit bäst. Vi kommer att göra en lista där personer som vill spela med en "ordinarie" onsdagsspelare skriver upp sig och sedan parar vi ihop. Vi kommer att kalla detta "Fadderbridge" på vårt spelprogram.

§ 4 Övrigt

Robin informerar om att han ansökt om föreningsbidrag för 2024 hos kommunen men vi har inte fått besked om hur mycket vi får ännu.

Robin för förnyat uppdrag att ordna med blomma och chokladask till Ola Södergran för avtackning som revisor.

Det fungerar bra med lagda brickor på 4-mannaserien och Håkan meddelar att Anders Pettersson fick det att fungera bra med bridgemate och att vi fortsätter med det. Synpunkter som hittills inkommit är att man umgås mindre vid bridgebordet. Det är svårare att diskutera brickorna. Även att man måste vänta med att börja spela andra halvleken tills alla har fikat klart, gör att det tar lite längre tid. Utvärdering kommer att ske när vårterminen är klar om vi ska fortsätta med lagda brickor.

Robin informerar om att scouterna inte kommer att prova på bridge något mer just nu.

Christer Andersson kommer att ansvara för inköp av toner, skrivarpapper och t ex protokoll.

Samhall har skickat en kreditfaktura gällande december månads städning, så vi har endast betalat för de gånger de faktiskt städade i december.

Styrelsen beslutar att det bara är medlemmar som får hyra lokalen och kostanden är fortfarande 20 kronor/person. Om vi hyr ut till en utomstående måste en person från styrelsen vara med i lokalen under uthyrningstillfället.

En medlem undrar om hyresvärden ska mäta/kontrollera ventilationen i lokalen. Robin får i uppdrag att fråga hyresvärden om detta.

En medlem undrar om inköp av röda kortlekar kan göras. Ingrid meddelar att det finns gott om kortlekar i de gröna brickorna som hon har tagit ifrån. Styrelsen beslutar att vi i nuläget fortsätter ta från de gröna brickorna och inget inköp av kortlekar behöver göras nu.

Peter har tagit fram ett nytt förslag för klubben gällande riktlinjer och styrelsen tycker att det är ett bra förslag. Peter får i uppdrag att prata med Ragni om det är möjligt att genomföra den förändringen med tanke på hur vår hemsida är uppbyggd. Peter ska även fråga Ragni hur många som besöker vår hemsida.

Magnus har köpt in sex gröna dukar till bridgeborden för att byta ut de sex sämsta. Han har bytt på ett bord, men det är fem kvar. Frågan är om det finns några frivilliga som kan hjälpa till. När dessa sex är bytta tar vi ställning till om det finns behov av att köpa in ytterligare dukar.

§ 5 Ekonomi Ekonomin är fortsatt stabil.

§ 6 Nästa möte Nästa styrelsemöte är söndagen den 6 april 2025 klockan 16.00. Den 7 juni är förslag på ett extra styrelsemöte.

.....
Robin Holmqvist
Ordförande

.....
Anette Maretics
Sekreterare Anette